
Zasedání číslo: 2022-1
Datum konání: 27-01-22
Místo konání : Zasedací místnost městyse Chudenice, Kvapilova 215
Zahájení: 18:10
Ukončení: 20:30

Přítomní zastupitelé: Nepřítomní zastupitelé:

Drahomíra Bouberlová Petr Žák
Petr Žák Mgr. Marcel Bezděk
Jitka Egermayerová Martin Dolejš
Lenka Homolková Dagmar Stelzerová
Ing. Tomáš Macán Jan Přibáň
Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D.
David Žák

(Prezenční listina – viz příloha č. 1)

Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Zapisovatel: Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D.
Ověřovatelé: Lenka Homolková

Ing. Tomáš Macán

Městys Chudenice          

Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno starostou 
městyse Martinem Dolejšem. 

1.     Zahájení, organizační záležitosti, kontrola plnění usnesení z minulého zasedání. 
návrhy na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva

Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice

Určení ověřovatelů a zapisovatele
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Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 1 bylo schváleno.

Další organizační záležitosti.

Diskuse.

Kontrola usnesení a závěr.

Projednání žádosti o příspěvek na kroužek mladých chovatelů. 

Informace k projektu MŠ Chudenice - oprava a údržba objektu.

Žádost o příspěvek na provoz pro oblastní charitu Klatovy.

Projednání žádosti o dotaci PK do programu podpora vybudování a modernizace 
sportovišť v roce 2022.

Projednání žádosti o dotaci na rekonstrukci stropu Sokolovny z dotačního titulu č. 1. 
Zachování a obnova památkové hodnoty a podstaty nemovité kulturní památky nebo 
národní kulturní památky 2022 z PK.

Projednání žádosti o dotaci  na výměnu oken a dveří v prostorách Úřadu městyse 
Chudenice, vchodu a knihovny z dotačního titulu PSOV PK 2022 - Projekty obcí.

Projednání podpisu smlouvy o sdružených službách dodávky elektřiny ze sítí nízkého 
napětí (NN) s firmou ČEZ ESCO a.s. Na roky 2022-2023.

Projednání darovací smlouvy od p. Hosnedla.

Projednání žádosti o příspěvek na činnost mysliveckého spolku "Liščata".

Zahájení zasedání, organizační záležitosti, kontrola plnění usnesení z minulého 
zasedání zastupitelstva, návrhy na doplnění a schválení programu jednání 
zastupitelstva.

Seznámení se studií zásobování vodou.

Žádost TJ Sokol Chudenice o úhradu faktury filmě LUKO - trávníky s.r.o.

Rozpočtové opatření č. 10/2021.

Projednání žádosti na MK ČR o dotaci na statické zajištění kleneb nad Andělským 
pokojem ve Starém zámku.

Předsedající, D. Žák navrhl program jednání a jeho změny. Program jednání byl po úpravách 
navržen ke schválení v tomto znění:

Návrhy na doplnění a schválení programu jednání



2.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování x x x

Usnesení č. 2022-1 - 2 bylo schváleno.

3.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 3 bylo schváleno.

Žádost TJ Sokol Chudenice o úhradu faktury filmě LUKO - trávníky s.r.o.

D. Žák - navrhuji proplatit fakturu za vícepráce, které prokazatelně nebyly omylem vyfakturovány v 
souvislosti s realizací opěrné zdi (dodávka betonu do opěrné zdi). Společně s uhrazením faktury bychom 
měli obdržet dokument potvrzující, že je tímto celá záležitost i ze strany dodavatele zcela uzavřena. Další 
podmínkou je zajištění vyjádření technického dozoru mimo stavební denník podpisem na fakturu. Dále 
zajistit řádné předání dokumentace dle VPS s městysem. Po uhrazení faktury by mělo proběhnout 
odstranění lokálních vad na umělém povrchu.

Návrh usnesení:
schválilo uhrazení faktury firmě LUKO - trávníky s.r.o. ve výši 181 422,56 Kč.

Seznámení se studií zásobování vodou.

Návrh usnesení:

Ing. Kasalický seznámil s problematikou studie zásobování vodou. Dnes by měl být projednán obsah 
studie, zejména zda postačují stávající zdroje z hlediska kapacity a kvality. Dnes je obec zásobována 
vodou za tří vrtů. Voda se čerpá do vodojemu s osazenou chlorací a provzdušnění. Vyvstal problém z 
hlediska kvality. Objevuje se železo a mangan a dále selen a antimon, což je problém, který se musí řešit. 
Do roku 2024 bychom měli úpravy realizovat. Problematický může být i nikl. Tyto ukazatele se dříve 
nesledovaly, ale s novou vyhláškou se tyto hodnoty začaly měřit. 
V Lučici veřejný vodovod není, v Lučici se dělají soukromé vodovody. Existuje tzv. zámecký vodovod, který 
je součástí zámku. Součástí je vodojem s objemem 30 m3. Pan Černín se nebrání využívání vody v případě 
že jí bude přebytek. V létě by ale hrozilo, že by voda nemusela stačit. 
V Bezpravovicích je několik obecních studní, ale s opakovanou bakteriální kontaminací. Vodojem "v luhu" 
je v relativně dobrém stavu, ale není jasné vlastnictví. Tento vodojem je příliš nízko, takže v části obce 
nad silnicí by nebyl dostatečný tlak.
Ve Slatině s množstvím vody zatím není problém.

Podle hydrogeologických posudků máme nyní teoreticky k dispozici cca 50 tis. m3 vody za rok. Současná 
spotřeba byla v roce 2020 cca 20 tis. m3. Problém nastává ve špičkách, tedy o víkendech během letních 
měsíců. Bylo by třeba vylepšit akumulaci vody. Možností je přidat ke stávajícímu vodojemu další komoru s 
kapacitou 100 m3.

Další teoretickou možností je připojení ke skupinovému vodovodu. Připojení na vodovod města Klatovy 
by velmi orienačně stálo 55 mil Kč. V horizontu 20 let se bude budovat skupinový vodovod směrem na 
Plzeň.

vzalo na vědomí studií zásobování vodou a upřednostňuje realizaci jednoho nového 
centrálního vodojemu.



4.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování x x x

Usnesení č. 2022-1 - 4 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
vzalo na vědomí RO č. 10/2021.

Rozpočtové opatření č. 10/2021.

Paní Vlčková okomentovala vybrané položky rozpočtového opatření.



5.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 5 bylo schváleno.

6.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 6 bylo schváleno.

7.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 7 bylo schváleno.

schválilo podání žádosti o dotaci  na výměnu oken a dveří v prostorách Úřadu 
městyse Chudenice, vchodu a knihovny z dotačního titulu PSOV PK 2022 - Projekty 
obcí.

Projednání žádosti na MK ČR o dotaci na statické zajištění kleneb nad 
Andělským pokojem ve Starém zámku.
D. Bouberlová - náklady by měly být 790 tis. Kč. Můžeme žádat o 80% dotace. Čekáme na stavební 
povolení, které musíme doložit do 28.2.2022. Nejzazší termín podání žádosti je 31.1.2022.

Návrh usnesení:

schválilo podání žádosti na MK ČR o dotaci na statické zajištění kleneb nad 
Andělským pokojem ve Starém zámku.

Projednání žádosti o dotaci na rekonstrukci stropu Sokolovny z dotačního 

D. Žák - jde o pokračování prací na rekonstrukci sokolovny.

Návrh usnesení:
schválilo podání žádosti o dotaci na rekonstrukci stropu Sokolovny z dotačního titulu 
č. 1. Zachování a obnova památkové hodnoty a podstaty nemovité kulturní památky 
nebo národní kulturní památky 2022 z PK.

Projednání žádosti o dotaci  na výměnu oken a dveří v prostorách Úřadu 

D. Žák - z tohoto programu jsme řešili cesty a okna do budovy zdravotního střediska. 

Návrh usnesení:



8.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 8 bylo schváleno.

9.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování x x x

Usnesení č. 2022-1 - 9 bylo schváleno.

10.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 10 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
vzalo na vědomí dar od pana Hosnedla.

D. Žák - je zde tradiční žádost o příspěvek na činnost kroužku "Liščata" v Chocomyšli. Součástí žádosti je i 
vyúčtování za loňský rok.

Návrh usnesení:
schválilo poskytnutí dotace pro myslivecký kroužek "Liščata" ve výši 5 tis. Kč a sepsání 
veřejnoprávní smlouvy.

Projednání žádosti o příspěvek na činnost mysliveckého spolku "Liščata".

D. Žák - v minulosti jsme odebírali elektrickou energii od firmy Amper Market, která je součástí skupiny 
Bohemia Energy. Musíme tedy zvolit nového dodavatele. Dostali jsme nabídky od tří firem. Jednoznačně 
nejnižší ceny nabídla firma ČEZ ESCO a.s. .

Návrh usnesení:

schválilo smlouvu o sdružených službách dodávky elektřiny ze sítí nízkého napětí (NN) 
s firmou ČEZ ESCO a.s. na roky 2022-2023 a pověřilo starostu jejím podpisem.

D. Žák - pan Hosnedl daruje městysy Chudenice 13 tis. Kč na kulturu.

Projednání podpisu smlouvy o sdružených službách dodávky elektřiny ze sítí nízkého napětí (NN) s 
firmou ČEZ ESCO a.s. Na roky 2022-2023.

Projednání darovací smlouvy od p. Hosnedla.



11.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 11 bylo schváleno.

12.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 1

Usnesení č. 2022-1 - 12 bylo schváleno.

13.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 13 bylo schváleno.

schválilo dotaci na provoz pro oblastní charitu Klatovy ve výši 50 tis. Kč a sepsání 
veřejnoprávní smlouvy.

Projednání žádosti o příspěvek na kroužek mladých chovatelů. 

D. Žák - další žádost o příspěvek je od kroužku malých chovatelů, také z Chocomyšle.

Návrh usnesení:

schválilo dotaci pro kroužek malých chovatelů v Chocomyšli ve výši 3 tis. Kč a sepsání 
veřejnoprávní smlouvy.

Informace k projektu MŠ Chudenice - oprava a údržba objektu.

D. Žák - probíhá příprava projektové dokumentace.

Návrh usnesení:
vzalo na vědomí informaci k projektu MŠ Chudenice - oprava a údržba objektu.

Žádost o příspěvek na provoz pro oblastní charitu Klatovy.

D. Žák - každoroční žádost o příspěvek přichází také od Oblastní charity Klatovy a to ve výši 60 tis. Kč na 
pokrytí části nákladů. Služby využívá v 22 občanů Chudenic. V loňském roce jsme poskytnuli 40 tis. Kč (cca 
2tis. na obsluhovanou osobu).

Návrh usnesení:



14.

Zastupitelstvo

Výsledek hlasování Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2022-1 - 14 bylo schváleno.

Projednání žádosti o dotaci PK do programu podpora vybudování a modernizace sportovišť v roce 2022.

D. Žák - žádali bychom o realizaci zbývajícího oplocení areálu na Jalovčí a také modernizaci osvětlení 
tělocvičny. Investice cca 700 tis. s možností 80% dotace.

Návrh usnesení:

schválilo podání žádosti o dotaci z PK do programu Podpora vybudování a 
modernizace sportovišť v roce 2022.



15.

16.

17.

1)
2)

Zápis byl vyhotoven dne: 28-01-22

Zapisovatel:

Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D. ........................

Ověřovatelé:

Lenka Homolková ........................

Ing. Tomáš Macán ........................

Starosta: 

Martin Dolejš ........................

Vyvěšeno na el. úřední desce: ........................

Kontrola usnesení a závěr.

O. Vlasák přečetl usnesení.
Předsedající ukončil zasedání v čase 20:30

Přílohy zápisu:

Prezenční listina
Pozvánka na zasedání

Další organizační záležitosti.

Další organizační záležitosti se nevyskytly.

Diskuse.

Do diskuze se nikdo nepřihlásil.


